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§ 1.  Närvarande   

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) öppnar mötet. Ledamöter och 

ersättares närvaro noteras. 

§ 2.  Val av justerare  

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) valdes att tillsamman med 

ledamoten Lisa Ahlstrand (S) justera protokollet. 

§ 3.  Anmälan av protokollsjustering ÄN 2/2020-02-18 

 

Äldrenämndens protokoll från 2020-02-18 anmäldes. 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

§ 4.  Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

  

Dagordningen fastställs. 

§ 5.  Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

 

Inga skrivelser anmäldes. 

§ 6.  Förvaltningschefens information/presentation 

 

Inget att notera.  
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§ 7.  Underlag till budget 2021 med inriktning 2022 och 2023 för 
äldrenämnden 

Dnr 1.2.1.108/2020 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till 

budgetunderlag för år 2021 med inriktning för 2022 och 

2023 och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2020-04-03 

 

Under respektive inriktningsmål: 

- En modern storstad med möjligheter och valfrihet för alla 

- En hållbart växande och dynamisk storstad med hög tillväxt 

- En ekonomiskt hållbar och innovativ storstad för framtiden 

anges de strategiska satsningarna i punktform för hur nämnden 

bidrar till kommunfullmäktiges inriktningsmål under 

treårsperioden 2021-2023. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilda uttalande 

Ledamoten Lisa Ahlstrand m.fl. (S) anmäler ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 

Med anledning av den pågående pandemin har förutsättningarna 

för stadens verksamheter i grunden ändrats och föreliggande 

ärende ses som ett underlag som i stor utsträckning kommer 

behöva ändras när den ekonomiska och verksamhetsmässiga 

analysen av konsekvenserna är klarlagda. Det är inte fråga om 

huruvida vi får fler pandemier, utan en fråga om när och vi 

behöver noggrant analysera och förbättra arbetssätten för att 

staden ska stå bättre rustad inför nästa utbrott. 

 

Det är uppenbart att vårt samhälle kommer ställas inför stora 

utmaningar under kommande år. En negativ tillväxt under 2020 

kommer drabba stadens intäkter såväl som kostnader. Det är 


